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Høringsuttalelse avgrenset høring - Regional areal- og transportplan for 
Bergensområdet 
 
Komite for miljø og byutvikling behandlet saken i møtet 060417 sak 147-17 og fattet 
følgende vedtak: 
Bergen kommune avgir høringsuttalelse til Hordaland fylkeskommunes forslag til Regional 
areal- og transportplan for Bergensområdet i samsvar med byrådets anbefaling.  
 
 
Komiteens behandling: 
Følgende representanter tok ordet: 
Tor A. Woldseth (FrP), Lillian Blom (SV), Sondre L. Båtstrand (MDG) og  
Lillian Blom (SV).  
 
Forslag fremsatt i komiteen: 
Lillian Blom (SV) fremsatte på vegne av SV følgende tilleggsforslag i fem punkt:  
 
1. «Nytt forslag til overordnet mål: 

Bergen kommune mener at reduksjon i klimagassutslipp, lokal luftforurensing og støy må 
være blant de overordnede målene for Regional areal- og transportplan for 
Bergensområdet. Konsekvenser for klimagassutslipp, luftforurensing og støy må vurderes 
i all arealplanlegging i Bergensområdet. 

  
2. Bergen kommune slutter seg til forslaget om at elbiler kan betale inntil halv takst i 

bompenger så snart Stortinget åpner for dette. 
  
3. Bergen kommune understreker at det er helt nødvendig å unngå en økning av den samlede 

vegkapasiteten for privatbiltransporten inn mot Bergen, dersom vi skal nå målene om 
reduserte klimagassutslipp, god luftkvalitet og mindre bilbruk. 

  
4. Bergen kommune ser køfritt kollektivtilbud som avgjørende for økt overgang fra bilbruk 

til kollektivtransport, og ønsker derfor å omprioritere vegkapasitet til fordel for bybane i 
egen trase og kollektivfelt.  Det må sikres kollektivfelt, og dermed køfri 
kollektivtransport, på alle innfartsårer til i Bergen 

  
5. Under pkt. 3.4.3  

«Bymiljøtunnelen» er ikke et tiltak som er i tråd med målsettinger for tydeligere 
ivaretakelse av klima- og miljøhensyn eller vedtatt mål i Bergen bystyre om reduksjon i 
personbiltrafikken med 10 % innen 2020 og 20 % innen 2030.» 

 
 
Merknader fremsatt i komiteen:  
Tor A. Woldseth (FrP) fremsatte på vegne av FrP følgende merknad:  
 
«På grunn av knapp tidsfrist har det ikke vært mulig å gjennomgå saken på en forsvarlig 
måte.» 
 
Votering: 
Innstillingen ble vedtatt enstemmig.  
 
Tilleggsforslag punkt 1, 2, 4 og 5 fra SV fremsatt av Lillian Blom (SV) fikk 3 stemmer 
(SV+MDG) og var dermed falt.  
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Tilleggsforslag punkt 3 fra SV fremsatt av Lillian Blom (SV) fikk 2 stemmer (SV) og var 
dermed falt.  
 
Merknad fra FrP fremsatt av Tor A. Woldseth (FrP) fikk 2 stemmer (FrP) og var dermed falt.  
 
 
Byrådet innstiller til komite for miljø og byutvikling å fatte følgende vedtak: 
Byrådets innstilling og komiteens vedtak er likelydende.  
 
 
 


